

Incendies: Nos. 186, 187.
 Assistance Municipale: Nos. 212, 213, 214.
 Maladies Contagieuses: No. 80.
 Incinération: Nos. 118, 119.
 Incendies: Nos. 188, 189, 190, 191, 192, 193.
 Edifices Municipaux: Nos. 138, 139.
 Voirie (Division Ouest): No. 115.
 Voirie (Division Nord): Nos. 388, 389, 390, 391, 392, 393, 394, 395.
 Egouts (Division Ouest): Nos. 61, 62, 63.
 Marchés: No. 70.
 Parcs (Parc Mont-Royal): No. 60.
 Egouts (Division Est): No. 150.
 Voirie (Division Ouest): No. 113.
 Voirie (Division Est): Nos. 148, 149, 151.
 Parcs (Parc LaFontaine): Nos. 244, 245, 246.
 Aqueduc: Nos. 674, 675, 676, 677.
 Son Honneur le Maire: No. 16.

Fire: Nos. 186, 187.
 Municipal Assistance: Nos. 212, 213, 214.
 Contagious Diseases: No. 80.
 Incineration: Nos. 118, 119.
 Fire: Nos. 188, 189, 190, 191, 192, 193.
 Municipal Buildings: Nos. 138, 139.
 Road (West Division): No. 115.
 Road (North Division): Nos. 388, 389, 390, 391, 392, 393, 394, 395.
 Sewers (West Division): Nos. 61, 62, 63.
 Markets: No. 70.
 Parks (Mount Royal Park): No. 60.
 Sewers (East Division): No. 150.
 Road (West Division): No. 113.
 Road (East Division): Nos. 148, 149, 151.
 Parks (LaFontaine Park): Nos. 244, 245, 246.
 Water: Nos. 674, 675, 676, 677.
 His Worship the Mayor: No. 16.

11.—(28864) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, recommandant de demander au Conseil l'autorisation de changer la nature de la réfection du pavage de la rue McGill, entre les rues St-Jacques et St-Paul, qui devra être exécutée en "Asphalte et Granit" au lieu de "Asphalte et Blocs Artificiels".

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil en conséquence.

12.—Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, recommandant de faire voter les crédits ci-après mentionnés:

\$12,510, pour le macadamisage de l'Avenue des Belges, entre la 33e Avenue et le Chemin Crémazie;
 \$8,087.50, pour le macadamisage d'une partie du Chemin Crémazie, entre la rue St-Hubert et les limites ouest du quartier Bordeaux.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De recommander au Conseil d'appliquer aux fins ci-dessus une appropriation de \$20,597.50, votée le 12 juillet 1915, pour le pavage en macadam asphalté du Chemin Crémazie, entre la rue St-Hubert et les limites du quartier Bordeaux.

13.—(25592) Soumis un rapport du Surintendant des Achats de Chevaux, sur le résultat de la vente à l'enchère des chevaux portant les Nos. 60 et 46.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que ledit rapport soit reçu, et qu'une copie en soit transmise au Trésorier de la Cité.

14.—(28851) Soumis un rapport du Directeur de l'Assistance Municipale, recommandant de fermer le compte de Mme Marie-Louise Bénard, pour frais d'entretien de son époux, Séverin Champagne, à l'Asile St-Jean de Dieu.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

15.—(28831) Soumise une communication de M. Joseph Lamarre, demandant la pose d'une conduite d'eau sur la rue Saranac.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer au Député-Ingénieur en Chef, pour rapport.

16.—(28809) Soumis un rapport de l'Assistant-Ingénieur en Chef, recommandant la construction d'un pavage en macadam asphalté sur l'Avenue des Pins, entre la rue Simpson et l'Avenue Cedar, au coût de \$3,674.55.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

11.—(28864) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, recommending that the Council be requested to authorize the Board to have McGill street resurfaced with asphalt and granite blocks instead of with asphalt and artificial blocks, as originally decided upon.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To report to Council accordingly.

12.—Submitted a report from the Deputy Chief Engineer recommending that the following appropriations be voted:

\$12,510 to macadamize Belgians' avenue, between 33rd Avenue and Crémazie Road;
 \$8,087.50 to macadamize a part of Crémazie Road, between St. Hubert street and the west limits of Bordeaux Ward.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To recommend to Council that the appropriation of \$20,597.50 voted on the 12th July 1915 for paving with asphalted macadam Crémazie Road, between St. Hubert street and the limits of Bordeaux Ward, be applied to the above purposes.

13.—(25592) Submitted a report from the Purchasing and Sales Agent, giving the result of the sale by auction of horses bearing Nos. 60 and 46.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said report be received and that a copy thereof be transmitted to the City Treasurer.

14.—(28851) Submitted a report from the Director of Municipal Assistance, recommending that the account of Mrs. Marie-Louise Bénard for the cost of the maintenance of her husband, Séverin Champagne, at the St. Jean de Dieu Asylum, be closed.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To concur in said recommendation.

15.—(28831) Submitted a communication from Mr. Jos. Lamarre, asking that a water main be laid on Saranac street.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To refer the same to the Deputy Chief Engineer, for a report.

16.—(28809) Submitted a report from the Asst.-Chief Engineer, recommending that Pine avenue, between Simpson street and Cedar avenue, be paved with asphalted macadam, at a cost of \$3,674.55.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was